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پنجره ایرانیــان؛ دبیــر »انجمــن تولیدکنندگان 
دروپنجره ایــران« گفت: انجمــن تولیدکنندگان 
دروپنجــره ایــران متعلق بــه تمامــی فعالان و 
صنعتگرانی اســت که در زمینه تهیه و تولید انواع 
دروپنجره اعم از یوپی وی ســی، آلومینیوم، چوب، 
ایمنی، شیشه دوجداره و اقلام مرتبط با آن فعالیت 
می کنند. بر این اســاس تــلاش می کنیم فضایی 
صنفــی و تخصصی برای ایجاد تعامل و همفکری میــان فعالان صنعت دروپنجره 
در جهت پیگیری مشــکلات، رفع موانع و رشد و شکوفایی هرچه بیشتر این صنعت 

فراهم کنیم.
جلالی پور در گفتگو با نشــریه پنجره ایرانیان پیرامون اهم برنامه ها و فعالیت های 
انجمن در ســال گذشته بیان کرد: در طی یک سال گذشــته، رویدادهای بسیاری 
در مسیر انجمن قرار گرفته اســت. از جلسات با سازمان نظام مهندسی در خصوص 
برگزاری تورهای آموزشی در قالب بازدید مهندسان سازمان از کارخانجات مرتبط با 
صنعت تا آمادگی طرفین برای برگزاری کلاس های تئوری آموزش مرتبط با صنعت 
دروپنجره در قالب چک لیســت های موردنیاز مهندسین در خصوص طراحی و اجرا، 

نوع مصالح موردنیاز و بررسی های کمی و کیفی مرتبط در همین راستا،
وی افزود: همچنین چک لیســت های نهایی در خصــوص آیین نامه های مرتبط با 
نصب و یا آیین نامه های مرتبط با مقررات آتش نشــانی، معماری و شهرسازی که در 
این زمینه بحث و تبادل نظر انجام پذیرفته و مقرر شــد هماهنگی های لازم پیرامون 

برگزاری این دوره ها انجام شود.
دبیــر انجمن تولیدکنندگان دروپنجره ایران با اشــاره به برگــزاری مجمع عمومی و 
انتخابــات هیئت مدیره انجمن بیان کرد: بعد از چهار ســال که بــه دلیل وجود کرونا و 
شرایط ویژه حاکم بر کشــور اجازه برگزاری مجامع را نداشتیم، مجمع عادی فوق العاده 
انجمن را برگزار کردیم که در مرحله اول به حد حســاب رســیده و اعضا هیئت مدیره و 
بازرســین انتخاب شدند. در اولین جلسه رســمی هیئت مدیره جدید نیز آقایان سید رضا 
اخوان دســتمالچی به عنوان ریس هیئت مدیره، وحید جلالی پور به ســمت دبیر انجمن، 
حمید ســیدی فر به عنوان خزانه دار و رضا کاظمی، حســن معماری، علی صدقی نسب، 
عبدالله انصاری، سید محمد صفایی و امیر اسماعیل خانی نیز به سمت اعضا هیئت مدیره 
برگزیده شــدند. همچنین سرکار خانم آزیتا مهندس و آقایان پیمان خلیل زاده و حسین 

محمدی نیک نیز به سمت بازرسین انجمن نائل آمدند.
جلالی پور به مهم ترین چالش های صنعت اشــاره کرد و افزود: مهم ترین چالش ها در 

جلالی پور: انجمن، فضایی صنفی و تخصصی برای 
ایجاد تعامل میان فعالان صنعت است

گفتگوی اختصاصی پنجره ایرانیان با دبیر انجمن تولیدکنندگان دروپنجره ایران؛
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صنعت بی برنامگی دست اندرکاران در حوزه صنعت انبوه سازی مسکن است که هیچ طرح 
درستی در دستور کار ندارند. افزایش مدام و بی قاعده قیمت مواد اولیه اعم از پی وی سی، 
آلومینیوم و شیشــه ازیک طرف و افزایش بی رویــه نرخ ارز از طرف دیگر باعث رکود در 
صنعت ما و نیمه تعطیلی بعضی از کارخانجات یا کاهش تولید آن ها شده است. امیدوارم 
در ســال پیش رو با توجه به اتفاقات خوبی که ازنظر بین المللی برای ایران در حال وقوع 
اســت، همچنین با نگرش های کارشناسانه دو وزیر جدید مسکن و شهرسازی و صنعت، 

معدن و تجارت، شاهد وقوع تحولات نویدبخشی در حوزه صنعت باشیم.
دبیر انجمن تولیدکنندگان دروپنجره ایران با اشــاره به برگزاری جلســات متعدد 
انجمــن با ارگان ها و ســازمان های مختلف اظهار کرد: ایجــاد تعامل و همکاری با 
ســازمان ها و تشــکل های بخش دولتی و خصوصی از طریق برگزاری نشست های 
دوجانبه و جلســات هم اندیشــی از مهم ترین برنامه های اجرایی انجمن است که در 
این خصوص جلســات متعددی با پتروشیمی ها داشتیم ازجمله هلدینگ خلیج فارس 
کــه اعلام آمادگی کرده اند بــا کمک واحدهایی که در زنجیــره مصرف قرار دارند 

حمایت های مستقیم در خصوص محصولات صادراتی داشته باشند.
جلالی پور افزود: انعقاد تفاهم نامه با شــرکت بیمه رازی در خصوص ایجاد پلتفرم 
اختصاصی مرتبط با صنعت دروپنجره، بــه جهت حمایت از کارخانجات، تولیدات و 
خانواده های اعضای انجمن یکی دیگر از برنامه هایی بود که انجمن در سال گذشته 
دنبال کرده است. همچنین امضای تفاهم نامه با انجمن صنایع پروفیل یوپی وی سی 
ایران در خصوص گســترش همکاری ها و ایجاد بسترهای مناسب برای رشد تولید 
باکیفیت و جلوگیــری از تبلیغات کاذب محصولات بی کیفیــت ازجمله برنامه های 

انجمن در این راستا بوده است.
وی گفت: ایجاد پلتفرم DWA MEDIA که امیدوارم در نمایشگاه امسال امکان 
رونمایی آن را داشته باشیم و همچنین امضای تفاهم نامه همکاری با مجموعه رویال 
مهر در خصوص انجام خدمات دندانپزشــکی با تسهیلات ویژه برای اعضا انجمن از 

دیگر برنامه های اجراشده انجمن در یک سال گذشته بود.
جلالی پور به عضویت انجمن در چند تشــکل اشــاره کــرد و افزود: عضویت در 
مجموعه تشکل های سازمان نظام مهندسی، عضویت در کمیسیون کانون کارفرمایی 
استان تهران، عضویت در کمیته های بازنگری نشریه ۵۵ و برچسب انرژی و شرکت 

در جلســات تدوین استانداردهای دروپنجره های ضد حریق از دیگر فعالیت هایی است که 
انجمن ظرف سال گذشته انجام داده است.

جلالی پور حضور و مشــارکت فعــال انجمن و اعضا در نمایشــگاه های تخصصی را 
یکــی از اولویت های کاری انجمن برشــمرد و عنوان کرد: انجمن همچون ســال های 
گذشــته در نمایشــگاه های مختلف داخلی و خارجی حضور داشــته اســت. از نمایشگاه 
تخصصی تویاپ ترکیه که نمایشــگاه مطرح و شناخته شــده ای در حوزه دروپنجره است 
تا نمایشــگاه های مختلف داخلی مثل ایران پلاست، معماری و شهرسازی، ساختمان های 
لاکچری، توانمندی های ساختمانی ایران، اکسپو ایران، نمایشگاه ویژه سازندگان هتل ها 
و انبوه ســازان مناطق 22 گانه تهران، نمایشگاه شهر هوشمند که توسط وزارت کشور در 
خصوص ســاختمان های هوشمند و عایق کاری و بهینه سازی آن ها برگزار شد و همچنین 
نمایشگاه win23 که در خصوص اتوماسیون و تامین تجهیزات مرتبط با صنایع برگزار 

شده بود، انجمن شرکت داشت.
دبیر انجمن تولیدکنندگان دروپنجره ایران درباره نحوه حضور و مشارکت در پانزدهمین 
نمایشــگاه  دروپنجره تهران گفت: برنامه های انجمن پیرامون مشــارکت در نمایشگاه با 
توجه به حضور هیئت مدیره نســبتا جوان تر و با توجه به تشکیل مجدد کمیته های انجمن 
پربارتر از گذشــته خواهد بــود. نمونه بارز آن نیز حضور و مشــارکت اعضای انجمن در 
پانزدهمین نمایشــگاه دروپنجره تهران در قالب فضایی بیش از ۳۵00 مترمربع است که 
نشان از بلوغ کاری و همبستگی اعضا با هم دارد. همچنین انجمن درصدد است که اقدام 
به برگزاری کلاس های آموزشی در این نمایشگاه کند. ضمن اینکه این دوره های آموزشی 

در نمایشگاه ها و استان های مختلف نیز قابل برگزاری است.
وی گفت: در نمایشگاه امسال سالن های میلاد، خلیج فارس، ۳8 و ۳۵ مربوط به اعضای 
انجمن بوده و بر اساس اولویت ثبت نام، درخواست متقاضی و متراژ، جانمایی اعضا انجام 

شده است.
جلالی پور در پایان خاطرنشــان کرد: از نشریات و رسانه های اجتماعی درخواست دارم 
ارتباطشــان را بیش ازپیش با تشــکل ها و صنایع برقرار کرده و در این راستا چالش های 
موردنظر را به صورت دائمی بررسی و پیگیری کنند بلکه شاهد حل وفصل امور در فضایی 
گفتمان محور با طرح پرسش و پاسخ باشیم. در انتها از نشریه محترم پنجره ایرانیان کمال 
ســپاس و قدردانی را دارم؛ چراکه سالیان ســال در کنار این صنعت بوده و همواره همراه 

مطمئنی برای صنف و صنعت دروپنجره کشور بوده است.


